
Sentit Comú vol renovar les instal·lacions de

les piscines d'Escaldes i ampliar els serveis al

Prat del Roure

DA vol estudiar, conjuntament amb Andorra la Vella i el Govern, la creació del primer estadi urbà d'aigües

braves. Liberals aposta per mancomunar el servei d'aigua de boca i crear una única xarxa amb la capital.
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La candidatura de Sentit Comú (SDP+Independents) a Escaldes-Engordany ha visitat

aquest divendres les piscines comunals. La número dos de la llista, Corina Pacino, ha posat

de manifest la necessitat de fer inversions a les instal·lacions, ja que considera que "van

entrar en funcionament fa 25 anys i no s'hi han fet millores".

En aquest sentit, ha destacat que "cal renovar les instal·lacions i millorar les sales d'esport",

ja que el fet que l'espai es trobi en aquestes condicions fa que, segons Sentit Comú, el

nombre de socis no augmenti des de fa tres anys. "La gent prefereix anar a fer esport a

altres espais", ha assegurat Pacino.

Els candidats d'SDP a la porta de les piscines comunals / G.LL.T.
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Des de Sentit Comú també han plantejar la necessitat d'ampliar les zones esportives

d'altres espais de la parròquia, com ara el Prat del Roure o el Prat Gran. En aquest sentit,

Pacino ha destacat que en aquestes zones s'hi podrien construir noves pistes de tennis i de

pàdel.

El PS vol ampliar la llar de jubilats

La candidatura de PS+Independents a Escaldes-Engordany ha anunciat que vol que les

activitats que s'organitzen per a la gent gran estiguin totes a un mateix espai, per evitar

que els padrins s'hagin de desplaçar a la sala habilitada al Comú. Així ho ha explicat la

número 4 de la llista, Naeco Yamamoto, que aposta perquè tot estigui junt a la llar de

jubilats. Així, una proposta seria aprofitar la terrassa de l’edifici, on actualment no es poden

fer gaires coses pel fred, per ampliar la instal·lació i poder tenir “al mateix lloc tot”. Des de la

candidatura també es treballarà per ampliar l’oferta d’activitats que, des del comú,

s’impulsa per al col·lectiu de padrins.

D'altra banda, també es vol crear un consell de la gent gran per “canviar la manera d’actuar”

amb la gent gran i un pas en aquesta direcció serà la creació d’aquest consell on “podran dir

el que volen, el que demanen, explicar els seus neguits i, sobretot, participar”.

DA vol impulsar l'acollida d'esdeveniments esportius a la parròquia

Per la seva banda, el candidat de DA a Escaldes-Engordany, Jordi Vilanova, ha explicat

aquest divendres que la seva formació vol impulsar l'acollida de grans esdeveniments

esportius de primer nivell. Vilanova ha indicat que es volen construir dues pistes de

bàsquet 3x3 a la zona del Prat del Roure per tal de fomentar la pràctica d'aquest esport.

A banda, també ha assegurat que es vol estudiar, conjuntament amb el Comú d'Andorra la

Vella i el Govern, la possibilitat de crear el primer estadi urbà d'aigües braves. Vilanova ha

destacat que totes aquestes accions han de posicionar la parròquia com a seu de grans

esdeveniments esportius, un fet que li aportaran dinamisme i generaran activitat al

comerç, l'hosteleria i la restauració.

El candidat ha apuntat que la tasca ja s'ha iniciat i ho ha exemplificat amb l'acollida del Tour

2016 o el Campionat d'Europa de bàsquet.


